

BABYN YAR: BRINK OF HUMANITY

babynyar.org

Einladung / Invitation

Ausstellungseröffnung / Opening Night

BABYN YAR: BRINK OF HUMANITY

by Babyn Yar Holocaust Memorial Center Ukraine

14. November 2019, 19.00 Uhr / November 14th 2019, 7 p.m.

Besucherzentrum Welterbe Salzstadel / World Heritage Visitor's Center

Die Ausstellung wird im Rahmen der ukrainischen Wochen im Freistaat Bayern gezeigt, und wird unterstützt durch das Generalkonsulat der Ukraine in München.

The exhibition will be held as part of the Ukrainian Weeks in Bavaria with the support of The Consulate General of Ukraine in Munich.

Freier Eintritt / Admission is free

STADT
REGENSBURG 

Über die Ausstellung / About the exhibition:

BABYN YAR: BRINK OF HUMANITY by Babyn Yar Holocaust Memorial Center Ukraine

Im September 1941 verlor eine europäische Metropole zum ersten Mal in der Geschichte ihre gesamte jüdische Mitbürgerschaft durch politisch motivierten und vorsätzlichen Mord. Etwas außerhalb von Kiew, in einer Schlucht namens BABYNYAR, wurden an zwei Tagen mehr Juden ermordet als in jedem anderen Massaker durch deutsche Nationalsozialisten.

Das Babyn Yar Holocaust Memorial Center ist eine gemeinnützige Bildungseinrichtung mit dem Schwerpunkt Holocaust im Zusammenhang mit den Massenerschießungen jüdischer Menschen in der Ukraine im September 1941 durch die deutschen Nationalsozialisten.

In September 1941, for the very first time in history, a metropolitan city in Europe lost virtually all of its Jewish inhabitants to premeditated murder. On the edge of Kyiv, in and near the ravine called Babyn Yar, more Jews were slaughtered in two days than in any other single German massacre.

The Babyn Yar Holocaust Memorial Center is a nonprofit educational institution that documents and commemorates the Holocaust, in particular the Babyn Yar mass shootings of September 1941.

Programm 14/11/19

16.00 Uhr/4 p.m.

Vortrag / Lecture

Oksana Dovgoplova, Odesa National I. Mechnikov University: "Holocaust commemoration in Ukraine: cases of Kyiv and Odesa"

Please note that the lecture will be held in english

Konferenzraum Salzstadel /1. Stock

Conference Room/ 1st Floor

19.00 Uhr / 7 p.m.

Eröffnung/Opening night

UG/Salzstadel./Base Floor/Salzstadel